



مجلس التعاون لدول الخليج العربية الأمانة العامة

مكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية

العدد 45

النشرة الرسمية

الموافقة على طلب شركة Amara Raja Batteries Ltd بتغيير مسميها إلى
AMARA RAJA ENERGY & MOBILITY LIMITE
المنتجة لبطاريات المحركات ذات المكابس سعة 32 حتى 225 أمبير والوارد اسمها
في النشرة الرسمية رقم (38)

التاريخ: 01 يوليو 2024 م
الموافق: 25 ذو الحجة 1445 هـ

مجلس التعاون لدول الخليج العربية - الأمانة العامة
THE COOPERATION COUNCIL FOR THE ARAB STATES OF THE GULF - GENERAL SECRETARIAT

بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

النشرة الرسمية

نشرة رسمية يصدرها مكتب الأمانة الفنية لمكافحة
الممارسات الضارة في التجارة الدولية لدول مجلس التعاون
بموجب القانون (النظام) الموحد لمكافحة الإغراق والتدابير
التعويضية والوقائية لدول مجلس التعاون لدول الخليج
العربية ولائحته التنفيذية

المحتويات

- المقدمة: 2
- الموافقة على طلب شركة Amara Raja Batteries Ltd بتغيير مسماتها إلى AMARA RAJA ENERGY & MOBILITY LIMITED المنتج لبطاريات المحركات ذات المكابس سعة 32 حتى 225 أمبير والوارد اسمها في النشرة الرسمية رقم (38) 3

مجلس التعاون لدول الخليج العربية
مكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية
6725 طريق جدة - الهدا
رقم الوحدة : 1
الرياض 12324 - 3147
المملكة العربية السعودية
الهاتف: 966 11 2551388 - 966 11 2551345
الفاكس: 966 11 12810093
البريد الإلكتروني: tsad@gccsg.org
المملكة العربية السعودية



المقدمة:

انطلاقاً من الأهداف الأساسية لمجلس التعاون لدول الخليج العربية، وانسجاماً مع أهداف الاتفاقية الاقتصادية الموحدة لدول المجلس والمتطلعة لتحقيق تكامل اقتصادي بين الدول الأعضاء، ولأهمية الصناعة الخليجية في اقتصاديات الدول الأعضاء، أصبح من الضروري قيام دول المجلس باتخاذ التدابير اللازمة لحماية صناعاتها من الممارسات الضارة في التجارة الدولية الموجهة إليها من غير الدول الأعضاء والتي تسبب ضرراً للصناعة الخليجية أو تهدد بوقوعه أو تعيق قيامها.

واستناداً إلى أحكام القانون (النظام) الموحد لمكافحة الإغراق والتدابير التعويضية والوقائية لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية ولائحته التنفيذية واستناداً للمادة (86) من اللائحة التنفيذية للقانون الموحد، والتي تنص على أن يصدر مكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية نشرة رسمية ينشر فيها كل ما نص القانون (النظام) واللائحة التنفيذية على نشره، وبناء عليه يسر مكتب الأمانة الفنية إصدار النشرة الرسمية العدد 45.



الأمانة العامة لمجلس التعاون لدول الخليج العربية
مكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية

الموافقة على طلب شركة Amara Raja Batteries Ltd بتغيير مسماها إلى AMARA RAJA ENERGY & MOBILITY LIMITED المنتجة لبطاريات المحركات ذات المكابس سعة 32 حتى 225 أمبير والوارد اسمها في النشرة الرسمية رقم (38)

بالاستناد إلى القانون (النظام) الموحد لمكافحة الإغراق والتدابير التعويضية والوقائية لدول مجلس التعاون ولائحته التنفيذية، وبالإشارة إلى النشرة الرسمية الصادرة بتاريخ 25 أغسطس 2022م العدد (38) بشأن فرض رسوم نهائية لمكافحة الإغراق على واردات دول المجلس من منتج بطاريات المحركات ذات المكابس سعة 32 حتى 225 أمبير، والمندرجة تحت البند الجمركي (85071000) من التعرفة الجمركية الموحدة لدول مجلس التعاون لدول الخليج العربية، ذات منشأ أو المصدرة من جمهورية تركيا، وجمهورية الهند، واستناداً إلى قرار لجنة التعاون الصناعي في اجتماعها (52) المتضمن اعتماد قرار اللجنة الدائمة لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية لدول مجلس التعاون في اجتماعها (49) المتضمن الموافقة على طلب شركة Amara Raja Batteries Ltd بتغيير مسماها إلى AMARA RAJA ENERGY & MOBILITY LIMITED

فإن مكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية بالأمانة العامة لمجلس التعاون لدول الخليج العربية يعلن ما يلي:

1. قبول طلب الشركة الهندية Amara Raja Batteries Ltd بتغيير مسماها إلى شركة AMARA RAJA ENERGY & MOBILITY LIMITED على أن يتم فرض رسم مكافحة الإغراق بنسبة (8%) على المسمى الجديد للشركة وفقاً للجدول أدناه.

2. تطبيق رسم الشركات الأخرى بنسبة (41%) على الاسم السابق للشركة Amara Raja Batteries Ltd وفقاً للجدول أدناه.

ذات منشأ أو المصدرة من	اسم الشركة المنتجة/المصدرة*	هامش الإغراق كنسبة مئوية من القيمة CIF
جمهورية الهند	AMARA RAJA ENERGY & MOBILITY LIMITED	8%
	Amara Raja Batteries Ltd	41%

* قد تستخدم بعض الشركات اختصارات للتعبير عن بعض المصطلحات الواردة في اسم الشركة مثل:-

Limited : LTD -

Private : PVT -



تتم مراسلة مكتب الأمانة الفنية عبر البريد الإلكتروني على العنوان التالي:

الأستاذ/ فيصل بن عبدالله المهيدب
مدير عام مكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية
الأمانة العامة لمجلس التعاون لدول الخليج العربية
مكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية
البريد الإلكتروني: tsad@gccsg.org
infotsaip@gccsg.org :

ولمزيد من الاستفسار الرجاء التواصل على الأرقام التالية:

الهاتف : +966112551345

: +966112551388



مجلس التعاون لدول الخليج العربية
الأمانة العامة

GCC-Bureau of Technical Secretariat for Anti
Injurious Practices in International Trade

NON-OFFICIAL TRANSLATION

45 Volume

**Official
Gazette**

**The Approval of Amara Raja Batteries Ltd request to change
its name to AMARA RAJA ENERGY & MOBILITY LIMITED
The Producer of Electric Accumulators Used for Starting
Piston Engines from 32 to 225 Amperes
as Mentioned at the Official Gazette No.38**

Date: 01 July 2024
25 Dhul Hijjah 1445





Official Gazette

This Official Gazette is issued by the
GCC - Bureau of Technical Secretariat
for Anti Injurious Practices in
International Trade in accordance with
GCC Common Law of Anti-Dumping,
Countervailing Measures and
Safeguards, and its Regulation

Content

- **Introduction:2**
- **The Approval of Amara Raja Batteries Ltd**
- **request to change its name to**
AMARA RAJA ENERGY & MOBILITY
LIMITED producer of Electric Accumulators
Used for Starting Piston Engines from 32 to
225 Amperes as mentioned at the Official
Gazette No.38.3

The Cooperation Council for the Arab
States of the Gulf
GCC-Bureau of Technical Secretariat for
Anti Injurious Practices in International
Trade

6725 Jeddah Rd.- Al Hada Dist.
Unit No.1 Riyadh 12324- 3147
Phone: +966 112551345 – 966 112551388
Fax: +966 112810093
Email: tsad@gccsg.org
Kingdom of Saudi Arabia



Introduction

In compliance with the basic objectives of the Cooperation Council for the Arab States of the Gulf, and in conformity with the objectives of the GCC Unified Economic Convention seeking to achieve economic integration among GCC member states, and aware of the crucial role played by GCC industries in the economies of the GCC member states, it becomes vital for the member states to take necessary measures against dumping, subsidy and increase of Imports, which cause injury, threat of injury, or retardation to GCC industries.

Pursuant to Article 86 of the Rules of Implementation of the GCC Common Law on Antidumping, Countervailing Measures and Safeguard Measures which states, "The Technical Secretariat issues an Official Gazette where it publishes all publications required under this Common Law and its Rules of Implementation". Hereby, GCC-Bureau of Technical Secretariat for Anti Injurious Practices in International Trade pleased to publish the Notice Volume No (45) of the Official Gazette of GCC- Bureau of Technical Secretariat for Anti-Injurious Practices in International Trade.



مجلس التعاون لدول الخليج العربية
الامانة العامة



The Cooperation Council for the Arab States of the Gulf GCC-Bureau of Technical Secretariat for Anti Injurious Practices in International Trade

The Approval of Amara Raja Batteries Ltd request to change its name to **AMARA RAJA ENERGY & MOBILITY LIMITED** Producer of Electric Accumulators Used for Starting Piston Engines from 32 to 225 Amperes as Mentioned at the Official Gazette No.38

In conformity with the GCC Common Law on Anti-Dumping, Countervailing and Safeguard Measures and its Rules of Implementation (Regulation), and referring to the official gazette No. 38 regarding the imposition of definitive anti-dumping duties against the GCC imports of Electric Accumulators Used for Starting Piston Engine from 32 To 225 Amperes, under GCC-Unified Tariff Code from item: (85071000), originating in or exported from the Republic of Turkey and Republic of India, and in reference to the Ministerial Committee's decision on meeting no.52 on Approval of the Permanent Committee's decision on meeting no.49 about the Approval of **Amara Raja Batteries Ltd** request to change its name to **AMARA RAJA ENERGY & MOBILITY LIMITED**, GCC-TSAIP hereby announces the following:

1. Approving the request of the Indian company Amara Raja Batteries Ltd to change its name to **AMARA RAJA ENERGY & MOBILITY LIMITED**, with imposing the same percentage of Antidumping duty (8%) for the new name of the company (**AMARA RAJA ENERGY & MOBILITY LIMITED**). As mentioned the below table.
2. Applying the Antidumping duty specified for "other companies" which is (41%) to the previous name of the company (Amara Raja Batteries Ltd), As mentioned the below table.

Country of Originoriginating in or exported from	Exporter/Producer company*	Final Dumping margin as a percentage of the CIF value
The Republic of India	AMARA RAJA ENERGY & MOBILITY LIMITED	%8
	Amara Raja Batteries Ltd	%41

* Some companies may use abbreviations to express some of the terms in the company name such as:
- Limited : LTD
- Private : PVT



Correspondences to the GCC-TSAIP shall be emailed to the following address:

**Faisal Abdullah Al-Muhaideb
General Director of GCC- TSAIP
Secretariat General- Gulf Cooperation Council
Bureau of Technical Secretariat of Anti Injurious Practices in the
International Trade**

**Email : tsad@gccsg.org
: infotsaip@gccsg.org**

**Phone : +966112551345
: +966112551388**